
       MINNESANTECKNINGAR 

       Ordförandeträff 
       Torsdag 7 april 2022, kl 10.00-12.20 

       Digitalt via Teams 

Närvarande: 26 personer 

Totalt antal representerade föreningar: 20 

 
 

 

Ove Göransson, distriktsordförande, hälsar alla välkomna.  

 

1. Teman för dagen 

Ove presenterar dagens upplägg. 

 

 

2. Kent Nilde presentation och utbildningsplan 

Kent presenterar sig och berättar att han är studieorganisatör i PRO Hermansby och har 

tidigare stor erfarenhet av studieverksamhet. Han valdes in i distriktsstyrelsen som 

ersättare och har nu blivit distriktets studieorganisatör. Han har haft möte med 

studiekommittén och gjort en strategisk modell för en helhetsbild av verksamhet inom 

studie-/verksamhetskommittén.  

 

Studieplan för hösten står på agendan och Kent tar gärna emot tankar och idéer från 

föreningarna om utbildningar.  

 

 

3. Rapport från ordförandeträff Riks 

Ove redogör för information från ordförandeträff med PRO riks 6 april.  

- ABF informerade att de skall ha kurser för personer från Ukraina. 

- Marie Näslund informerade om PRO riks valstrategi som omfattar pensionen, 

äldreomsorgen och tandvården. 

- Information om namninsamlingen ”Höj den allmänna pensionen”.  

- 100 dagar kvar till valet. 

- Eva Risberg pratade om Intranätet där Gun och Kersti deltar i arbetet. 

 

Lena informerar att namninsamlingslistan finns på Intranätet där även länkar till 

anteckningar från ordförandeträffarna finns. 

 

 

4. Höj den allmänna pensionen (kursen) 

Ingrid informerar om kursen ”Höj den allmänna pensionen”. Distriktet erbjuder nu 

kursen i Uddevalla 13 april kl 10.00. Inbjudan har gått ut till alla föreningar men endast tre 

deltagare är anmälda.  

Mötet beslutar att ha kursen via Teams istället. Mail med inbjudan och länk går ut till alla 

föreningsordförande och man behöver inte anmäla sig innan. 



5. Datum för nästa ordförandeträff 2/6 

Kontaktgruppen föreslår att nästa ordförandeträff genomförs 2 juni. Då har handlingarna 

till kongressen kommit. 

 

 

6. Enkätsvar om ordförandeträffar 

23 ordförande har svarat och de flesta tycker att vi skall ha träffar en gång per månad samt 

komplettera med 2-3 fysiska möten per år. Lena lägger ut enkätsvaren på hemsidan. 

 

 

7. PRO Vetarna 

Ove och Åke Nygren har tidigare gjort frågor och hållit i PRO-vetarna för Bohuslän. Åke 

har avsagt sig uppdraget och Ove behöver en ersättare. Det innebär en hel del jobb men är 

mycket givande.  

Thore föreslår att alla ordförande hör efter i sina föreningar om det finns någon 

intresserad.  

Bohuslän skall stå som värd för regionfinalen nästa år.  

 

 

8. Krisen i Ukraina, riks riktlinjer? 

PRO riks uppmanar på sin hemsida distrikt och föreningar att skänka pengar till äldre i 

Ukraina. Tyrbota, PRO:s samarbetsorganisation i Ukraina, uppger att situationen för de 

äldre i landet är förtvivlad. Distrikt och föreningar kan, genom att göra insamlingar på 

möten och andra aktiviteter, skänka pengar till Help Age International som sedan 

förmedlar pengarna till Tyrbota. Lena försöker få fram ett nummer till organisationen. 

Ingrid informerar att det på distriktets hemsida finns virkbeskrivning på blomman (solros) 

som Christina Tallberg bar vid årsmötet. Ulla-Britt har köpt garn och nålar och kommer att 

lägga ut vilket garn som skall användas. 

 

 

9. Träffar för distriktets kassörer 

Fråga har ställts om det finns intresse bland föreningarnas kassörer att ha träffar likt 

ordförandeträffarna. Alla ordförande kan höra med sin kassör om intresse finns. 

 

 

10. Gun och Kersti IT-nytt 

Gun informerar om Intranätet som kommer att vara en plats för alla med uppdrag. 

Sökväg: pro.se/intranatet. 

Det har genomförts ett webbinarium med information om - hur vi kan skriva argu-

menterande text/pressmeddelanden, - att fotografera, - bildhantering och upphovsrätt. 

Dessutom gick de igenom webbredaktörens ansvar och att skapa innehåll på hemsidan. 

Webbinariet spelades in och kan ses på https://pro.se/intranatet/centrala-utbildningar 

 

https://pro.se/intranatet/centrala-utbildningar


Kersti uppmanar alla att uppdatera uppdragen i Harald samt att det är viktigt att sätta 

slutdatum på uppdraget. Kom ihåg att även lägga in KPR-ledamöterna och register-

administratörer. Behörighetsmatrisen finns i Intranätet.  

 

 

11. Förmöte RPR, PRO förslag på frågeställningar 

Ove och Leif har varit på förmöte inför RPR. Frågor som kommer att tas upp är bl a 

- Kostnaderna för sjukvården, det läggs mer pengar på administration än vård! 

- Vårdpucken – tidsplan att lösa detta? 

- Personalomsättningen – hur kan detta lösas? 

- Sjukskrivningarna – väldigt höga tal! 

Minnesanteckningar från RPR läggs ut på hemsidan där även anteckningar från LPR finns. 

 
  

12. Övriga frågor 

Fråga om vad sekundärmedlemskap innebär.  

Ove informerar att man har huvudmedlemskap i en förening då man betalar full avgift 

som går till PRO riks, distriktet och föreningen men man kan även vara medlem i andra 

föreningar utöver det och behöver då endast betala avgift till den föreningen.  

 

 

13. Avslutning 

Ove tackar för visat intresse och avslutar mötet. Nästa ordförandeträff är den 2 juni. 

 

 

 

Minnesanteckningar förda av  

Ann-Christine Friberg 


